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Εκλογές στις 9 Μαϊου
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Ε
χει δαπελεσει για μακρύ χρονικό διάστημα υφυ
πουργός του υπουργείου Οικονομικών. Για την 
ακρίβεια, είναι ο υφυπουργός με την πιο μακρά 
θητεία σε ολόκληρη την κυβέρνηση. Ο Απόστολος Φω- 

τιάδης, στη συνέντευξή του, μιλά για όλα τα πολιτικά τε- 
κταινόμενα. Για την κρίση στο χρηματιστήριο, τις κατη
γορίες που βαραίνουν στελέχη του ΠΑΣΟΚ, τις δηλώ
σεις Κοσμίδη, αλλά και για την... πολιτική δίαιτα στην 
οποία βρίσκεται, ενώ δεν διστάζει να δηλώσει ότι το μέ
τρο της προσωποκράτησης είναι βάρβαρο και ότι η νο
μοθεσία πρέπει να αλλάξει.
- Κύριε Φωτιάδη, να ξεκινήσουμε τούτη τη συνέντευξη 
με τα όσα συμβαίνουν στο ΠΑΣΟΚ και πιο συγκεκρι
μένα με τις δηλώσεις του κ. Κοσμίδη. Αυτές οι απόψεις 
Κοσμίδη θεωρείτε πως ήταν η κατάλληλη στιγμή να ει
πωθούν ή επειδή εκφράστηκαν διά στόματος του κ. Κο
σμίδη, σημαίνει ότι ήθελε να διαπιστώσει ο ίδιος ο πρω
θυπουργός κάποια πράγματα και να δει αντιδράσεις;
- Πιστεύω ότι στο σημείο αυτό υπάρχει μια υπερβολή. Οι 
θέσεις του κ, Κοσμίδη, τουλάχιστον σε εμάς .του είμαστε 
φίλοι του και γνωριζόμαστε από κοντά, είναι γνωστές 
εδώ και πάρα πολλά χρόνια, από το 1995. Μάλιστα, το 
1996-1997 που ήμουν γενικός γραμματέας του ΥΠΕΘΟ 
και μέλος της τριμελούς επιτροπής, υπό τον κ. Κοσμίδη 
αλλά και τον κ. Λοβέρδο, όπου αυτές οι θέσεις, για τη 
σμίκρυνση του Δημοσίου και την ελαχιστοποίηση της πυ
ραμίδας, είχαν διατυπωθεί και ως κοινή πρόταση της θε
σμοθετημένης τριμελούς επιτροπής και κατ' επέκταση 
και ως εισήγηση προς τον πρόεδρο και το υπουργικό συμ
βούλιο. Δεν είναι τίποτε το καινούργιο. Απλώς σε μια πο
λιτική εκδήλωση διατυπώθηκαν οι προσωπικές απόψεις 
του συγκεκριμένου ομιλητού, οι οποίες είναι μάλιστα στα
θερές εδώ και πάρα πολλά χρόνια.
- δεν είναι απόψεις και του πρωθυπουργού, διότι ο κ. 
Σημίτης έχει αφήσει ανοικτά πολλά ενδεχόμενα, λέγο
ντας “θα δείτε τι θα πράξω τους επόμενους μήνες*. 
Μήπως θα μπορούσε ως ένα επόμενο βήμα, ο κ. Σημί

της να υιοθετήσει κάποια από αυτές τις θέσεις;
- Κοιτάξτε, ο πρωθυπουργός θα πάρει τις δικές του απο
φάσεις, με δική του πρωτοβουλία και δική του αποκλει
στική ευθύνη. Τις θέσεις αυτές τις γνωρίζει, από κει και 
πέρα είναι και ζήτημα ρεαλισμού και ζήτημα συγκεκρι
μένης στιγμής ποιες αποφάσεις θα λάβει.
> 0 κ. Κοσμιδης όμως, για να λέμε τα πράγματα με το 
όνομά τους, ήξερε ότι θα δημιουργηθεί ένας σάλος γύ
ρω από αυτό το ζήτημα. Με δεδομένα τα όσα ακούμε 
τον τελευταίο καιρό, το κλίμα σκανδαλολογίας το οποίο 
υπάρχει και με τις παρεμβάσεις εκείνων που θέλουν να 
δημιουργήσουν ένα άνοιγμα στην κοινωνία, οΚοομί- 
δης γνώριζε πως θα ανοίξει ένας κύκλος συζητήσεων». 
- Η πρόθεσή του δεν ήταν, σε καμία περίπτωση, να δημι
ουργήσει κάποιο πρόβλημα. Από την άλλη πλευρά όμως εί
ναι προτάσεις πολύ σοβαρές. οι οποίες μπορεί να απστελί- 
οουν αντικείμενο μιας σοβαρής πολιτικής συζήτΐ)σης και 
ενός διαλόγου και στην κοινωνία και στα πολιτικά όργανα. 
- Το κλίμα σκανδαλολογίας που επικρατεί στον Τύπο 
τις τελευταίες ημέρες, εκτιμάτε ότι μπορεί να έχει αντί
κτυπο στο μέλλον για το ΠΑΣΟΚ, την περίοδο ας πού
με των εκλογών;
- Το ΠΑΣΟΚ έχει περάσει πολλούς σκοπέλους. Πιστεύω 
ότι και αυτό είναι ένας σκόπελος, ο οποίος θα ξεπερα- 
στεί και μάλιστα πολύ σύντομα Η δύναμη τον Τύπου εί
ναι δεδομένη και θα έλεγα καταλυτική. Απλά και μόνο να 
γραφθεί στον Τύπο το όνομα κάποιου, δημιουργείται 
πρόβλημα. Εγώ πιστεύω ότι έχουμε πολύ σημαντικότε
ρα ζητήματα να συζητήσουμε και να αντιμετωπίσουμε 
στη χώρα μας, από το να ασχολούμαστε με τα προσωπι
κά του κάθε πολίτη, πολιτικού και υπουργού.
Σε μια περίοδο που επικρατεί η σκανδαλολογία, μια σο
βαρή τοποθέτηση, όπως αυτή του κ, Κοσμίδη, ήταν, θα 
έλεγα, αναμενόμενη και δείγμα υγείας.
- Γράφτηκε και υποστηρίχθηκε από μερίδα του Τύπου, 
πως όλα αυτά που υποστηρίζονται από συγκεκριμένες 
εφημερίδες, το εάν είναι πραγματικότητα ή όχι θα το κρί
νει η Δικαιοσύνη, όλο αυτό το πολιτικό παιχνίδι έχει να 
κάνει κφι με τα εσωκομματικά του ΠΑΣΟΚ. θεωρείτε 
πως όλα αυτά έχουν να κάνουν με ένα κλίμα εσωστρέ
φειας που καλλιεργείται εδώ και καιρό μέσα στο κόμμα; 
- Ούτως ή άλλως, σύμπτωμα όλων των κομμάτων είναι η 
εσωστρέφεια. Ακούγεται από ορισμένες πλευρές ότι ρί
χνεται λάδι και από την εσωκομματική πλευρά. Εγώ δεν 
θέλω να το πιστεύω, γιατί ασφαλώς, εάν συμβαίνει κάτι 
τέτοιο, τότε ζημιώνεται το ίδιο το κόμμα από τη συνέχι
ση μιας τέτοιας συζήτησης σε επίπεδο κοινωνίας.
• Γράφεται και λέγεται ότι ίσως ο πρωθυπουργός να 
αποχωρήσει, να πάρει το δρόμο προς την Ευρώπη και 
να μην οδηγήσει ο ίδιος το κόμμα στις εκλογές. Είστε 
ένας άνθρωπος που γνωρίζει πολύ καλά πώς σκέφτε
ται ο κ. Σημίτης, είστε για χρόνια στον υπουργικό θώ
κο, ποια είναι η άποψή σας γι’ αυτά που λέγονται;
- Η αίσθησή μου είναι ότι ο Κώστας Σημίτης θα οδηγή
σει, με βεβαιότητα, το ΠΑΣΟΚ στις επόμενες εκλογές, 
στις 9 Μαϊου του 2004.
- Εάν αποδειχθούν ορισμένες από τις καταγγελίες αλη
θείς, με αποτέλεσμα η Δικαιοσύνη να κινηθεί πλέον 
διαφορετικά, εσείς τι θα συστήνατε, τι θα συμβουλεύ
ατε τους συναδέλφους σας, ώστε να περιοριστεί η δυ
σμενής περιρρέουσα ατμόσφαιρα;
- Κατ’αρχήν, και λόγω της ιδιότητας μου, ως νομικός της 
μαχόμενης δικηγορίας, πιστεύω ότι δεν υπάρχει κανένα 
απολύτως πρόβλημα Από και πέρα όμως, στην πολύ υπο
θετική ερώτησή σας, νομίζω ότι το ίδιο το στέλεχος θα 
παραιτηθεί από το πολιτικό του αξίωμα
■ Υπήρξε από το Νομικό Συμβούλιο του Κράτους γνω
μοδότηση, ας το πούμε έτσι, στο θέμα της χρηματοδό-
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